
שלום לכל חברי האיגוד הישראלי לרפואת עיניים, 

לכבוד הוא לי להגיש מועמדות לתפקיד יו"ר האיגוד. בשנים האחרונות זכיתי להשתתף  

הכנסים ובהמשך כמזכ"ל, לצידם של  בפעילות האיגוד המקצועי שלנו, כיו"ר ועדת 

רבים אחרים ששימשו כראשי חוגים וחברי ועד, בהובלתם של היו"רים הקודמים פרופ'  

בתקופות אלה נדרש האיגוד להתמודדות עם אתגרים   געתון ופרופ' לבנשטיין. 

משמעותיים שהשפיעו על תחום רפואת העיניים, ובכללם מגפת הקורונה, תקופת  

 לאוקטובר.  יעיוהשלכות המלחמה מאז השב 2023המחאה ב

לאיגוד פעילות שוטפת במגוון תחומים: פעילות מול משרד הבריאות, גיבוש עמדות  

קיום בחינות שלב א' ושלב ב',  מקצועיות, ארגון כנסים ופעילויות הוראה למתמחים, 

, ניהול ביה"ס  הגשת המלצות לסל הבריאות, תפעול אתר האיגוד, הפקת עיתון האיגוד 

ועוד. בנוסף, לאיגוד תפקיד חשוב בשמירה על גבולות הגזרה  לאורתופטיקה, 

מאמץ משמעותי שמהווה   – המקצועיים ועל בריאות הציבור בתחום רפואת העיניים 

בתפקידי באיגוד לקחתי חלק פעיל בכל   חלק חשוב מפעילות האיגוד מאז היווסדו.

   אלה, מתוך אהבה למקצוע רפואת העיניים וכבוד לכל העוסקים בו. 

אשמח להמשיך ולתרום מזמני ומרצי להמשך קידום פעילות האיגוד בכל התחומים.  

בשנים האחרונות האיגוד נמצא במגמת צמיחה מתמדת, בעיקר של מומחים צעירים  

משכבות אלה,  ומתמחים. בכוונתי להגדיל את המעורבות והייצוג באיגוד של רופאים  

על ידי יצירת תפקידים ותחומי אחריות נוספים באיגוד. כמו כן אוודא כי קיים ייצוג  

מכל איזורי הארץ, כולל מהמחלקות הקטנות יותר, וכן  בפעילות האיגוד לרופאים 

כולל מחקרים  מטרה נוספת שלי היא לקדם שיתופי פעולה בין המחלקות, מהקהילה. 

 .  מרכזיים -רב

העקרונות  שמעידות על מספר יוזמות שהובלתי בשנים האחרונות,  פרטאני מ

אני  . ובהכשרתם   החשובים לי, ובראשם פעילות לטובת הכלל ותמיכה במתמחים

מתחייב להיות זמין לכל מי שיפנה אלי, בכל נושא, ולפעול ככל יכולתי לטובת האיגוד  

 בשקיפות מלאה.  לנוש

ם! כאודה לתמיכת

 אלעד מויסייב

פרופ' אלעד מויסייב  

מנהל מחלקת עיניים, המרכז הרפואי 
מאיר פרופ' מן המניין קליני באונ' ת"א  



 יוזמות שהובלתי עד כה באיגוד: מספר  

שנים אלה הובלתי את   7-ב –  2018-2024ארגון הכנס השנתי שלנו בשנים  •

הכנס אורגן פעמיים בגלל הקורונה...(. בכנסים   2020-פעמים )ב 8ארגון הכנס 

אלה השתדלתי להשתפר משנה לשנה, ולהקצות את מירב הזמן ותשומת הלב  

לעבודות מחקר מקוריות מהארץ, תוך שיתוף רופאים מכלל המחלקות  

. בשנים האחרונות חזר הכנס למתכונת  , ומקסום הרווחים לאיגוד ילההמהקו

יומית הקבועה שלו, והפך למקור ההכנסה העיקרי לאיגוד תוך  - הפיזית הדו

בהזדמנות זו ברצוני להודות   שמירה על מחיר נמוך לחברי האיגוד ולמתמחים. 

ל ההשתתפות  עלכולם על ההזדמנות להוביל את ארגון הכנס בשנים אלה, 

כם  , ועל המשובים שקיבלתי מרבים מהנרחבת שהייתה חיונית להצלחתו 

 .שתרמו לשיפורו משנה לשנה

שתיהן   –, ותחרות סרטי הניתוחים תחרות הצילומים השנתית ברפואת עיניים •

 כחלק מכנס האיגוד השנתי. 

קשר ישיר ושוטף מול משרד הבריאות והועדה למניעת הטעיית הציבור,   •

 להגבלת יוזמות של מקצועות בריאות אחרים בתחום רפואת העיניים.  

האיגוד ממערך גביית החסויות של הר"י, כך שכעת ההכנסות ממקור  הפרדת  •

 זה מגיעות ישירות לאיגוד ומשמשות לטובת הכלל. 

 . סדרת כנסי זום להוראה למתמחים בתחומי הרשתית והאובאיטיס •

גיבוש נייר עמדה מטעם האיגוד ששיפר את העומס על מתמחים בימי עבודתם   •

 בקופות החולים. 

נוספת למתמחה שיוצא לפלושיפ בחו"ל, שתוענק החל גיוס תרומה למלגה  •

 מהכנס הקרוב. 

 

 


